
81. zasedání   RM  30. 7. 2014

Rada schválila :   
-udělení plné moci Ing. Duškové při 
zastupování města na VH Honebního
společenstva  Cerhonice,

-smlouvu o použití digitálních ortofoto se 
Zeměměřičským ústavem,

-smlouvy s Jihočeským vodárenským
svazem o zřízení služebnosti na pozem-
cích  města  v částech Stráž a Strážovice,

-oplocení školního areálu dle předložené-

ho návrhu – budou osloveny tři firmy,
-prodloužení  smlouvy o dodávkách ply-
nu s firmou E.ON,

-uvolnění pracovnice  MěÚ na dětský
tábor,

projednala :
-opětovně žádost p. Koubka na umístění 
přístřešku nad balkon v domě čp. 8, rada
schvaluje nákup přístřešku jen nad dveře,

-žádost Pragoprojektu, a.s. o stanovisko
k výstavbě kabelovodů na komunikaci

R4 v úseku Mirotice – Třebkov ;  město
nemá námitek,

-žádost o finanční podporu projektu na
výstavbu rehabilitačního střediska v Dív-
čím hradě na Jesenicku – město projekt
nepodpoří,

-nabídku Peoplesource v.o.s.  o umožnění
realizace poradenské činnosti
v Miroticích -  nutno získat další infor-
mace,
                         Pokračování na str. 2

I N F O R M A C E   Z   R A D Y

Vážení spoluobčané,
             velmi rychle uplynul i druhý 
prázdninový měsíc a v něm se léto sice 
trochu pokazilo a nadělalo vrásky přede-
vším zemědělcům, protože „suchých“ 
dnů na dokončení žní bylo v tomto měsíci 
velice málo. Přesto se domnívám, že pře-
devším děti si mohly druhou polovinu 
prázdnin užít dle svých představ.
       Dne  27. 8. 2013 se uskutečnilo 28. 
zasedání  zastupitelstva. Jedním z bodů 
bylo schválení výsledků výběrového říze-
ní na dodavatele  provedení opravy stře-
chy staré radnice a podepsání smlouvy o 
dílo. Byly osloveny tři firmy a výběro-
vým řízením se podařilo snížit cenu díla 
na cca 316 tis. Kč. Předpokládaná cena  a 
nabízené ceny byly velmi vyrovnané. 
Dále se zastupitelstvo zabývalo návrhem  
Finančního výboru na výběr banky, u 
které budeme žádat úvěr na  akci „Oprava 
komunikací Radobytce – Obora a Lučko-
vice – Komárov“. Byly hodnoceny nabíd-
ky  ČSOB, Komerční banky a České spo-
řitelny.  Po posouzení nabídek byla na 
doporučení FV vybrána nabídka ČSOB a 
zastupitelstvo schválilo úvěrovou smlou-
vu. Fond životního prostředí patrně potře-
buje ke konci dotačního období urychleně 
rozdělit finanční prostředky z EU a je 
proti minulému období velmi „štědrý“. 
Naše žádost o dotaci na odbahnění rybní-
ka „Lahodky“, která byla původně zařa-

zena do zásobníku projektů, by mohla být 
realizována pod velkým časovým tlakem. 
Předpokladem by bylo, že bychom doká-
zali realizovat projekt do konce tohoto 
roku a město by jej  předfinancovalo. 
Vyžadovalo by to vybrat dodavatele, za-
jistit další úvěr a hlavně vše dokončit do 
konce roku. Takže tuto „nabídku“ jsme 
nepřijali a tento projekt by se měl realizo-
vat v příštím roce. Dále nám fond schválil 
žádost o dotaci na protipovodňová opatře-
ní, kde již probíhá výběrové řízení na 
dodavatele, a zastupitelstvo schválilo 
smlouvu s fondem o poskytnutí dotace. 
Třetím projektem, který byl také původně 
odsunut, a který nám nyní schválilo Mi-
nisterstvo pro místní rozvoj, je oprava 
požární nádrže v Lučkovicích. Dotace by  
měla být cca 2,7 mil. Kč a akce by se 
měla realizovat také v roce 2014.  Skoro 
po roce „vyřešil“  Fond životního prostře-
dí naši žádost o dotaci na zateplení budo-
vy ZŠ. Akce, která byla dokončena 
v listopadu minulého roku, nebyla zatím 
finančně dořešena. Jak jsem již dříve uve-
dl, pracovníci fondu došli k závěru, že 
výběrové řízení na dodavatele této stavby 
neproběhlo dle schválených regulí a naří-
dili korekci dotace. Město podalo proti 
tomuto rozhodnutí námitku, ale neuspělo. 
Pro nás je však důležité to, že již máme  
smlouvu s fondem o poskytnutí dotace a 

budeme moci splatit úvěr, který bylo nut-
no čerpat na předfinancování této akce.
        Splacením tohoto úvěru by se měla 
změnit  také finanční situace města. Pří-
jmy za sedm měsíců roku 2014 činily 
13,1 mil. Kč, což činí 66 % plánovaného 
rozpočtu a je to v úhrnu cca  1,5 mil Kč  
navíc. Nejvíce ovlivňují rozpočet příjmy 
z daní právnických osob a příjmy z DPH. 
Ve výdajové části  je čerpání rozpočtu 
také na 66 % , ale proplacením dotace na 
zateplení školy a splacením části úvěru 
by si město mělo vytvořit dostatečnou 
finanční rezervu.
         Domnívám se, že ZM zvolilo správ-
ný postup, jestliže věnuje zvýšenou po-
zornost i prostředky na investice a opra-
vy. V současné době, kdy je možnost 
ještě čerpat finanční prostředky z EU, je 
dobré co nejvíce proinvestovat i za cenu 
krátkodobého zadlužení, které je nutné na 
spolufinancování prováděných akcí. A 
zvláště výhodné je i to, že v současné 
ekonomické situaci bankovní ústavy vy-
tváří pro obce příznivé podmínky na po-
skytování úvěrů.  Je jasné, že akce, které 
nás letos ještě čekají, se nestihnou dokon-
čit do konce volebního období tohoto 
zastupitelstva. Věřím, že nově zvolení 
zastupitelé a vedení města  bude v tomto 
přístupu dále pokračovat.
                                    M. Brunclík
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Kontejner u hřbitova  -  reakce

     V minulém čísle Zpravodaje jsem na-
psal článek ohledně kontejneru u hřbito-
va. V článku jsem popsal, jak probíhala 
jednání na zastupitelstvu i na rozšířené 
radě. K uvedenému článku se vyjádřil 
tajemník MěÚ Mirotice , kde mimo jiné 
uvádí, že neměli informaci, že by občané 
z Mirotic odváželi odpad do jiných obcí. 
Občané, kteří si stěžovali na poplatek ve 
sběrném dvoře uvedli, že odpad se odváží  
do jiných obcí, kde se nemusí nic hradit a 
tuto informaci jsem přednesl na zastupi-
telstvu při návrhu na zrušení poplatku. 
        Pokud je v článku uvedeno, že pisa-
tel a ani všichni ti, co upozornili na neo-
právněné užívání kontejneru u hřbitova,  
neuvedli konkrétní osobu , která se tohoto 
dopustila a že oznámení mají podobu“ 
Viděl jsem, ale nevím, nepoznal jsem, 
kdo to byl“. K tomuto mohu uvést jenom 
to, že jsem nikdy tyto slova neřekl, neboť 

neoprávněné užívání kontejneru se pro-
jednávalo při jednání zastupitelstva nebo 
rozšířené rady. Pokud bych někoho zasti-
hl při ukládání odpadu, tak bych ho upo-
zornil, že svým jednáním porušuje vy-
hlášku.  Ještě jsem neviděl někoho, kdo 
by chtěl úmyslně porušit vyhlášku tak, že 
by čekal u kontejneru, až tam přijde jiný 
občan a před ním poté uloží do kontejne-
ru odpad, který tam nepatří. Jak jsem již 
uvedl v minulém článku, byla zakoupena 
fotopast a instalována u kontejneru, aby 
byli zjištěni občané, kteří porušují vyhláš-
ku. Fotografie z fotopasti byly použity 
jenom jednou a to po dni 16. 1. 2013, kde 
mimo jiné byli i pracovníci MěÚ, kteří 
provádějí úklid města. Po tomto zjištění 
byl přijat dodatek vyhlášky s účinností od 
4. 9. 2013. I po tomto datu docházelo 
k ukládání odpadu do kontejneru, který 
tam nepatří. Ptám se, proč nebyl použit 

výstup po shora uvedeném datu? Možná 
že ze dvou důvodů. První důvod: policie 
by zjistila konkrétní osoby a tyto by ozná-
mila pro přestupek na MěÚ Písek, neboť 
MěÚ M i r o t i c e  ne má  k o m i s i 
k projednávání přestupků a MěÚ Mirotice 
by musel uhradit poplatek za projednání 
přestupku.  Druhý důvod: policie by zjis-
tila, že vyhlášku porušil vlivný občan.
       Pokud je uvedeno, že učiněné kroky 
se ukázaly jako neúčinné tak jediný krok, 
který MěÚ udělal, bylo, že několikrát 
občany ve Zpravodaji vyzval, aby neuklá-
dali odpad do kontejneru u hřbitova. 
V současné době MěÚ dělá druhý krok a 
to, že kontejner bude zastřešen, jak bylo 
rozhodnuto při jednání 
                                                                                                      
Zastupitel :   B.Vojkůvka

Kontejner u hřbitova podruhé

Pokračování ze str. 1

-žádost MUDr. Moravcové o finanční
spoluúčast na opravách  v zubní ordinaci 
– rada schvaluje úhradu podlahové kryti-
ny,

-žádost pí Štěrbové o přidělení bytu
v domě čp. 99 ; rada  přidělení neschva-
luje – byt se bude rekonstruovat,

-žádost pí Vlachové o výměnu kuchyňské 
linky v jejím bytě v domě čp. 45 - žádost
bude postoupena bytovému odboru,

vzala na vědomí: 
-o soudním líčení v souvislosti s vykrade-
ním radnice, které bude 9. 9. 2014,

-žádost p. Kaufnera o odkoupení pozem-
ku v okolí jeho domu – rada doporučí
ZM pozemky prodat,

-informaci o akceptaci žádosti na odbah-
nění rybníku Lahodka ve Strážovicích,

82.  zasedání   RM  13. 8. 2014  

Rada schválila :
-3. rozpočtovou změnu za rok 2014,
-dodatek k pojistné smlouvě  (majetek 
města, odpovědnost  a pojištění  proti
vandalismu),

-ukončení nájmu na byt č. 20 v domě čp.
51 pí Procházkové k 30. 9. 2014 a  jeho
přidělení výměnou p. Schwanovi, který
uvolní byt č. 19, taktéž v domě čp. 51,

-dodavatele na opravu střechy domu čp.
68 v rámci dotace z Programu obnovy
venkova ( byly osloveny tři firmy),
schválila výši ceny 316 tis. Kč a schvále-
ní smlouvy o dílo postoupila ZM,

projednala :
-nabídku firmy EXZAS s.r.o. na elektro-
nické zabezpečení radnice – rada nabíd-
ku schvaluje – nutno projednat s policií 
kontrolu objektu  po případném spuštění 
alarmu,

-projednala stížnost nájemníků domu čp.
51 na nadměrný hluk  v jedné z garáží
domu – bude projednáno s majitelem a
v případě další takové činnosti, může 
toto být důvodem k ukončení nájmu,

-záležitost odbahnění rybníka Lahodka
v letošním roce  - SFŽP by poskytl dota-
ci, ale vše by se muselo stihnout do kon-
ce roku a město by muselo akci předfi-
nancovat - nebylo rozhodnuto,

-žádost TJ  FK Mirotice na zakoupení
zahradního plechového domku (11.490
Kč) pro ukládání drobné techniky –  po-
žadované prostředky lze poskytnout ze
schválené dotace 70 tis. Kč,

-návrh odboru výstavby  na odstranění
stavby (oplocení) v k.ú. Rakovice, což
majitel neprovedl a odstranění se má
provést tedy exekučně – rada rozhodla
oslovit Exekuční úřad v Příbrami,

-žádost pí Fialové o opravu podlahy

v jejím bytě v domě čp. 75  svépomocí –
rada rozhodla  o provedení opravy od-
bornou firmou,

-záležitost opakujícího se zakalení vody
ve vodovodním řadu – správce vodovod
ní sítě bude požádán o zásadní stanovis-
ko k tomuto stavu a postupu na jeho 

náprávě,

vzala na vědomí :
-informaci  o objízdné trase během  uza-
vření komunikace ve Vráži – rada nemá
připomínku,

-oznámení výběrové komise na dodavate-
le  „Realizace protipovodňových opatře-
ní“ – výsledek bude předložen ke schvá-
lení ZM,

-informaci, že nájemce pozemku 67/1
v k.ú. Mirotice neužívá pozemek
v souladu s nájemní smlouvou
(poskytnut jako zahrádka, ale je zde cho-
váno různé hospodářské zvířectvo) –
pokud nedojde k nápravě, může být 
nájem  pozemku zrušen

-oznámení  ROP Jihozápad o schválení 
financování projektu Rekonstrukce ko-
munikací  (Obora – Lučkovice),
-oznámení o poškození vozovky  na
„Brabčulku“,

-předložený návrh oplocení areálu školy a
rozpočet na jeho realizaci – ředitel školy
bude požádán o vyjádření.
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     Musím bohužel konstatovat, že foto-
past, která je umístěna u kontejneru u 
mirotického hřbitova plní své poslání jen 
částečně. V případě, že je zachycena cizí  
neznámá osoba, je svým způsobem nedo-
hledatelná.  K případnému postihu pak 

zůstávají jen místní.  Ani spolehlivost 
fotopasti není stoprocentní.  Při druhém 
vyhodnocení byl téměř celý záznam 
prázdný - mimo jedné cizí osoby a pra-
covníka města zařazeného na VPP.  Při 
projednávání dalšího postupu, jak omezit 

zneužívání kontejneru bylo orgánem měs-
ta doporučeno řešit celou věc jeho zakry-
tím.  Z tohoto závěru lze usuzovat, že  asi 
ani  zastupitelé, kteří se pro tento způsob 
řešení vyslovili, příliš nefandí způsobu 
                    Pokračování na str. 3
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Možná vzpomínka na cestáře ?

     V posledním období došlo ke zlepšení 
přístupu Města Mirotice k potřebám ob-
čanů v jeho jednotlivých částech. Byla 
zrealizovaná celá řada akcí, které něja-
kým způsobem zlepšily dosavadní stav, 
ať již v oblasti komunikací, úprav veřej-
ného prostranství, veřejného osvětlení a 
dalších.  Jen samotné Strážovice zůstáva-
ly jaksi stranou. Jednou z významných 
akcí, která měla určitým způsobem doho-
nit dosavadní  příliv finančních prostřed-
ků do této části města, je zrealizování 
odbahnění Lahodky.  Je pravda, že se 
touto záležitostí rada města zabývala již 
několikrát, ale vždy došlo k tomu, že 
z nějakých důvodů byla věc stažena 
z programu.  V letošním roce konečně 
došlo k ujednocení názorů a byl schválen 
návrh, požádat o dotaci na vypracování 
plánu na odbahnění.  Náš požadavek na 
dotaci byl úspěšný a město získalo pod-
poru ve výši 100.000,- Kč.  Vzhledem 
k tomu, že byl k dispozici projekt, mohlo 
město požádat o dotaci na vlastní od-
bahnění v souběžném termínu jako na 

rekonstrukci komunikací.  Byli jsme in-
formováni, že výsledek, zda jsme uspěli 
nebo ne, bude znám někdy koncem čer-
vence.  Tento termín se posunul na polo-
vinu srpna, kdy jsme byli seznámeni 
s výsledkem. 
SFŽP pod číslem jednacím 130857/2014 
oznámil městu, že projekt Revitalizace 
retenční nádrže Lahodka v obci Mirotice, 
část Strážovice nebyl vybrán pro podporu 
z OPŽP. Na základě doporučení Řídícího 
výboru OPŽP byla žádost zařazena do 
tzv. zásobníku projektů, a to na základě 
výsledku provedeného hodnocení a alo-
kace prostředků na jednotlivé oblasti pod-
pory.  Dále je uvedeno, že naše žádost by 
mohla být vyjmuta ze zásobníku již 
v roce 2014 v případě, že město dodá 
podklady k Rozhodnutí o poskytnutí do-
tace.  V této souvislosti bylo město požá-
dáno, aby byl v termínu do 25. 8. 2014  
předložen podrobný harmonogram termí-
nů pro proces výběrového řízení, zahájení 
a ukončení realizace projektu a zároveň 
% profinancování v roce 2014.

V závěru je uvedeno, že ostatní projekty 
budou k dispozici pro případné vyjmutí 
ze zásobníku v roce  2015, pokud dojde 
k uvolnění prostředků ERDF v dané prio-
ritní ose.
Při opětovném projednávání v radě města 
nebyl na další postup města jednotný ná-
zor.  Část radních se domnívala, že by se 
odbahnění mělo uskutečnit ještě v tomto 
roce a část, že by se věc měla odložit na 
příští rok.  Na základě této patové situace 
starosta oslovil telefonicky všechny za-
stupitele s otázkou, jak dál.  3 zastupitelé 
byli pro , 2 se zdrželi a zbytek byl pro 
odložení na příští rok. 
Pro Strážovice to tedy znamená, že od-
bahnění se v letošním roce neuskuteční.  
Akce by se měla tedy zrealizovat 
v příštím roce v případě, že dojde 
k uvolnění potřebných finančních pro-
středků v dané prioritní ose.    

F. Hřebejk – tajemník MěÚ

Odbahnění Lahodky  ve Strážovicích  se opět odkládá

Pokračování ze str. 2

sledování lidí svým způsobem ze zálohy 
fotopastí a dali přednost jinému způsobu, 
který se osvědčil u hřbitova 
v Radobytcích, a to zakrytím.
Pisatel se ohrazuje proti tomu, že nikdy 
nepoužil mnou použitého příměru „Viděl 
jsem, ale nevím , nepoznal jsem, kdo to 
byl“.  To také nikdo pisateli do úst ne-

vkládá, vždyť on jen  upozorňoval na 
notorický stav  věci, nikoli na to, že tam 
někoho viděl něco vhazovat.  Mimo to je 
k celé věci v mém  článku uvedeno, že 
oznámení mají, v dané souvislosti opo-
menuté  slůvko „ většinou“,  ne tedy, že 
takto zní vždy.  O panu Vojkůvky je zná-
mo, že by se nebál říci, koho že to viděl 
porušovat vyhlášku.

Ostatní obsah článku „Kontejner u hřbito-
va podruhé“  se mně jeví již tak trochu 
jako předvolební  kampaň, proto nepova-
žuji za nutné se k tomuto vyjadřovat.
Snad jen,  že  by se neměly  zaměňovat 
pojmy  Městský úřad a Město.

F. Hřebejk
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ZÁŘÍ 2014                                                                                                      3

     V Miroticích je stav takový, že vás 
vždy něco překvapí.  Tentokrát nemám na 
mysli mezilidské a partnerské vztahy.  
Posuďte sami.  Napadlo by vás napodo-
bovat datla na komunikaci?  Asi každý 
řekne, co je to za nesmysl. A přeci to tak 
je.  Na komunikaci za Miroticemi ve 
směru na Brabčulku se objevilo poškoze-
ní povrchu komunikace v místě, kde se 
tato kříží s potůčkem. 
Vypadalo to, jako by   si tam vodní živel 
pohrál nejen s asfaltovým krytem, ale i 

částečně s opěrnými zdmi můstku.  Bylo 
logické zajistit opravu co nejdříve, aby se 
případnou další povodní stav nezhoršil.  
Byl jsem pověřen starostou, abych zařídil 
opravu.  Při prvním pohledu se zdálo, že 
vše má skutečně na svědomí vodní živel. 
Na to, že tomu tak není, upozornil pan V. 
Kolouch.   Při bližším ohledání byly na 
asfaltu skutečně viditelné stopy po úde-
rech nějakým tupým předmětem, pravdě-
podobně špičatým kamenem.  Stopy po 
úderech, kterým podlehly i rohy betonové 

opěrné zdi, vykazují stejný způsob poni-
čení – vandalismus.  Někdo bušil do as-
faltu tak usilovně a dlouho, až se mu po-
dařilo část komunikace poškodit.
Možná, že si dotyčný z nostalgie vzpo-
mněl na slova písničky „a kamení a ka-
mení tam roztloukal…. Jela  paní 
v kočáře“ -  škoda, že kolem nejela poli-
cie!
                    F. Hřebejk



Závody na Novém rybníce- IV. ročník

ZPRAVODAJ MĚSTA MIROTIC

4                                 ZÁŘÍ    2014

O Z N Á M E N Í
o době a místě konání voleb.

Stanovení minimálního počtu členů OVK.
Jmenování zapisovatelů OVK.

Volby do Zastupitelstva města MIROTICE a Senátu Parlamentu České republiky ve volebním obvodu č. 12 se konají ve 
dnech 10. a 11. října 2014. První den voleb začíná hlasování ve 14.00 hod. a končí ve 22.00 hod. Druhý den voleb začíná hla-
sování v 8.00 hod. a končí ve 14.00 hod.
V případě II. kola voleb do Senátu Parlamentu ČR se volby konají ve dnech 17. a 18. října 2014.

Obec tvoří jeden volební obvod.
Volby do Zastupitelstva města Mirotice a Senátu Parlamentu ČR  budou provedeny ve 3 volebních okrscích:

Volební okrsek č. 1 -  MIROTICE
Volební místnost -  obřadní místnost v budově radnice v Miroticích
Zapisovatelka      -  Marie Štědronská
Minimální počet členů okrskové volební komise - 9

Volební okrsek č. 2 -  RADOBYTCE
Volební místnost -  hasičská zbrojnice v Radobytcích
Zapisovatelka    - Monika Chylíková
Minimální počet členů okrskové volební komise - 6

Volební okrsek č. 3 -  STRÁŽOVICE
Volební místnost – zámek čp. 1 Strážovice
Zapisovatelka      - Blanka Cízlová
Minimální počet členů okrskové volební komise -  6

Počet členů nově voleného zastupitelstva je 15.

Počty podpisů na peticích podle § 21 odst. 4 zák. č. 491/2001 Sb.

     Obec                             nezávislý kandidát                 sdružení nezávislých kandidátů
MIROTICE                                    48                                                    84

V Miroticích dne  15.července 2014   

     Štěstí  má v lidském životě nezastupi-
telnou úlohu. Na toto téma by bylo mož-
no napsat stovky článků a přečíst si ne-
spočet knih.  Dnes se na tento pojem chci 
podívat ze specifického úhlu – rybáře. 
Ten, kdo podlehl tomuto koníčku, ví veli-
ce dobře, co to je, když si s sebou při vy-
cházce za rybami zapomene přibalit –
štěstí.  Naše organizace umožňuje jednou 
ročně zájemci, aby si dobře zachytal,  
aniž by musel toto mít s sebou v případě, 
že nechce závody vyhrát, v opačném  si 
musí i toto přibalit.   Takovým dnem byl 
23. srpen 2014.  Závody  umožnily všem 
účastníkům, aby si zachytali, poučili se, 
poseděli a dosyta se občerstvili.  I letos 
byl nezbytnou součástí stánek 
s občerstvením. Obsluha byla jako tradič-
ně na vysoké úrovni.  Mimo jiného doká-

zal jeden z tohoto kolektivu, pan J. 
Kmen, přilákat na  klobásy  i vegetariány.  
Jak, se mu to podařilo,  se může zvědavec  
dozvědět na V. ročníku závodu, který se 
bude konat v příštím roce.    
K samotným závodům.
S potěšením musím konstatovat, že  úro-
veň chytajících má vzestupnou tendenci.  
Tento ročník přilákal závodníky, mezi 
nimi i jednu ženu, kteří  jsou účastníky II. 
ligy  v rybolovné technice.  Počet tako-
vých borců se každým ročníkem zvyšuje.  
Je pravda, že pustit se s nimi do přímého 
souboje je  víc než náročné a  ve většině 
případů takový vyzyvatel končí v poli 
p o r a ž e n ý c h .  I  k d y ž  n ě k o l i k 
„amatérských“ závodníků je pěkně prohá-
nělo. O to ale nejde. Důležité je, že může-
me odkoukat nové způsoby a metody, jak 

přelstít ryby.  A věřte, že se bylo na co 
dívat. Tím nemyslím hezký vzhled  rybá-
řek, i když …., ale  způsoby vnadění a i 
vlastního rybolovu.  
Aby tato zpráva o průběhu  IV. ročníku 
závodu byla úplná musím ji doplnit i čís-
ly:
Celkový počet závodníků                      46
Z toho dospělí                                        39
Z toho děti                                               7
Celkem bylo uloveno          248,84 m  ryb
Největší úlovek                       kapr 68 cm
Způsob hodnocení                        
               1 cm délky ryby se rovnal 1 bod

Kategorie  dospělí:
1. Sochor Václav                      1773 bodů
2. Ovsík Josef                           1626 bodů
                  Pokračování na str. 5



         Prázdniny. Slunce. Loutky. 
Pohádky. Písničky. Ostrov plný dětí a 
dospělých (sem tam i nějaký pes). Ostrov 
plný zábavy, dobré nálady a přátelské 
atmosféry. 
         To vše se nám vybaví, když se řek-
ne Mirotické setkání loutek a hudby. 
Tedy nám, kteří jsme byli 8.a 9.srpna v 
Miroticích na ostrově u Dolejšího mlý-
na. A letos nás bylo téměř dva a půl tisí-
ce.
         Vy, kdo jste tam nebyli, jste přišli o 
hodně. Například o krásnou Popelku z 
Teátru Víti Marčíka, o Malého prince z 
Divadla Já to jsem, o Dlouhého, Širo-
kého a Bystrozrakého Divadla pro ma-
lý a o loutkového Aucassina a Nicolettu, 
které oživili herci z divadla LokVar. Ti, 
kdo nepřijeli, si nemohli vychutnat slovní 
hříčky, vtipné písně a scénky divadla 
DNO, hudební skupinu Pískomil se vrací
a nemohli vidět pantomimické vystoupení 
Radka Pokorného plné gagů. Ti, kteří 
nedorazili do Mirotic, nemohli slyšet ani 
vydařený koncert Vypsané fixy ani písně 
dalších hudebních skupin Monty, Znou-
zectnost a Helemese. Nemohli si zatančit 
a zazpívat.
         Chudáci nepřítomní. Nebyli na Se-
tkání a nic si neužili. Neužili si jízdy na 
raftu kolem ostrova, výtvarné dílny, dět-
ské baletní vystoupení, horolezeckou 
stěnu, trampolínu... Nemohli si nechat 
pomalovat obličej, nevidělí sochání Mar-
tina Komárka motorovou pilou, nemohli 
si popovídat s potomky Mikoláše Alše a 
Matěje Kopeckého...
       My šťastní, kteří jsme festival navští-
vili, jsme si zpříjemnili a obohatili léto. 
Všem zúčastněným, organizátorům a 
sponzorům děkujeme a těšíme se na Se-
tkání dvanácté!

A vy ostatní si ho příště nenechte ujít!                                    M.D.D.

MIROTICKÉ  SETKÁNÍ  LOUTEK  A  HUDBY pojedenácté

Pokračování ze str. 4

3. Bohm  Jan                             1474 bodů
4. Ovsíková Tereza                   1332 bodů
5. Dubský František                  1331 bodů

Kategorie mládež:
1. Polák Petr                               786 bodů
2. Volf  Jakub                             314 bodů
3. Tahy  Adrian                          164 bodů

4. Tahy  Dominik                       128 bodů
5. Zeman Tomáš                           68 bodů

     Závěrem bych chtěl prostřednictvím 
Zpravodaje poděkovat všem soutěžícím  
nejen za účast, ale i za férový přístup a 
dodržování všech dohodnutých pravidel a 
i kolegiální přístup mezi sebou. Byl jsem 
pověřen výborem MO ČRS Mirotice, 

abych také poděkoval všem členům orga-
nizace, kteří se přímo  podíleli na zajiště-
ní celé akce. Byli  to jmenovitě: M. Se-
menský, M. Přibyl, F. Hřebejk, L. 
Linhart, Ing. M. Hřebejk, J. Semenská,  J. 
Kmen, Z. Kouba, V. Osvald, L. Čadek a  
B. Vojkůvka.  
                                                                       
Jednatel MO ČRS Mirotice  F. Hřebejk 
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Vyzýváme občany, majitele psů, kteří dosud nezaplatili 
poplatek ze psa na rok 2014, aby neprodleně poplatek uhradili.

Dle místní vyhlášky je poplatek splatný 
do 15. ledna příslušného roku.



    "Můj táta mě vždycky učil, že řeči 
jsou na nic. Proto jedinou politikou, 
kterou
      uznávám, jsou konkrétní výsledky 
konkrétní odvedené práce,“ Jiří Mánek, 
kandidát do Senátu.

Přijďte mě podpořit 10.a 11.října 2014

Moje témata

Ochrana přírody a zelená Šumava

Při tvorbě zákonů a podmínek pro život 
chci dát pozor na to, aby byly dobré pro 
náš spíše venkovský region. Chci vnést do 
Senátu odborný pohled na ekologii a zá-

roveň držet patronát nad lidmi a přírodou 
Šumavy.

Zemědělství a lesnictví

Chci se zasadit o to, aby zemědělci, ryb-
níkáři a lesníci z našeho senátního obvo-
du z Programu rozvoje venkova v letech 
2014-2020 získali v konkurenci ostatních 
krajů co nejvíce. To umím!

Sport

Celý život sportuji. S mojí ženou Laďkou 
vedeme ke sportu nejen naše tři děti, ale i 
děti ve sportovním oddíle, který vedeme. 
Jako senátor bych založil nadaci pro pod-
poru dětských sportovních soutěží.

Zdravotně postižení a senioři

Mám zkušenosti s pomocí osobám se 
zdravotním postižením. Chci pomáhat i 
nadále. Naopak se zasadím o to, aby náš 
stát tak štědře nepodporoval ty, kteří ne-
chtějí pracovat.

Evropské dotace

Se získáváním dotací mám bohaté zkuše-
nosti. Dotační programy by měly být na-
staveny tak, aby vyhovovaly reálnému 
životu v obcích a městech našeho regio-
nu. O to bych se jako senátor postaral. 
(www.cz-outdoorkids.cz)

Regionální podnikání

Podporuji co největší prostor pro podni-
katele a co nejmenší prostor pro stát, 
který navíc s vašimi penězi neumí hospo-
dařit.

Pozitivní propagace kraje

Roli senátora vnímám jako propagátora 
senátního obvodu. Dlouholeté zkušenosti, 
které s médii, chci využít k tomu, aby byl 
náš region vidět a slyšet.

h t t p s : / / w w w . f a c e b o o k . c o m /
j i r i m a n e k d o s e n a t u                                                    
www.manekjiri.cz
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Bydlím kousek od Vás a kdykoliv rád přijedu!
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Město Mirotice
zve občany

na

VÝSTAVU  FOTOGRAFIÍ

ŘEKY  LOMNICE

ve dnech  18.9. - 20.9.2014 
od 10.00 do 17.00 hod.

v obřadní síni Města Mirotic.

          Fotografie zapůjčil autor knihy „Krajem řeky Lomnice“ 
          Mgr. Jaroslav David a paní Růžena Beranová



ZPRAVODAJ MĚSTA MIROTIC , vydává město  Mirotice, 1x měsíčně, náklad 500ks, zdarma, sazba a tisk Městský úřad Mirotice, 
distribuce MÚ, zodpovědný redaktor M. Chylíková. Evidenční číslo MK ČR E13486. E-mail:mirotice.news@post.cz. 
Redakční uzávěrka příspěvků do Zpravodaje je 15. dne předchozího měsíce. Pozdní příspěvky budou zvěřejněny v dalším čísle. 
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A LÉTA  B Ě Ž Í  ,  V Á Ž E N Í . . .

V měsíci září se dožívají krásného věku tito naši spoluobčané:
        

Jana Kučerová, Mirotice
Marie Drábková, Mirotice
Václav Volf, Strážovice
Anna Mžíková, Jarotice
Anna Kopecká, Mirotice
Blažena Skolková, Strážovice 
Milada Vaňáčová, Mirotice
Marie Čabrádková, Bořice
Libuše Mrázová, Mirotice

Srdečně blahopřejeme  a do dalších let přejeme hodně zdraví, štěstí 
a spokojenosti.

Město Mirotice
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Město Mirotice

pořádá 1. října 2014 zájezd 

do pražského

Divadla Radka Brzobohatého

na představení 

„TANČÍRNA“

Cena vstupenky   275,- Kč

Odjezd z náměstí v 16.45 hod.
Objednávka a platba 
u p. Štědronské
/tel. 382229361/




